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Hej Dick! 

 

Jag representerar Tyresö Brukshundklubb och hade den 25 nov. ett möte med Thomas 

Dennerby. Under mötet avhandlades diverse frågor som vår klubb hade till kommunen. En av 

frågorna blir du härmed inblandad i. 

 

Vi renoverade i somras vår klubbstuga utvändigt. Stugan målades om och förbättringar på vår 

altan utfördes. I samband med det beslöt vi att bygga en ramp anpassad för funktionshindrade 

eftersom vi anser att alla skall ha tillgänglighet till våra roliga aktiviteter, nämligen 

hundträning. 

 

Vi har förstått att kommunen gärna stöttar förbättringar av funktionsnedsattas möjligheter till 

delatagande i det vardagliga livet, fritidsaktiviteter inbegripet, och vi ansöker härmed om 

projektstöd för det utförda arbetet. 

 

Jag har bifogat en kopia på fakturan och på rad 5 ser du beloppet 15.920:- som är 

totalsumman av själva altanarbetet, däribland rampen. Den största delen av altankostnaden 

står rampen för. Altanen i övrigt förbättrades bitvis på nödvändiga ställen. 

 

Tyresö Brukshundklubb ansöker härmed om projektstöd för ett belopp av 9.500:- 

 

Det är första gången jag gör en ansökan av det här slaget och du får tala om för mig vad jag i 

övrigt bör skriva om något saknas. Då vi hade mötet med Thomas i vår klubbstuga har 

Thomas sett att rampen existerar i verkligheten. 

 

Ser fram emot ditt svar. 

 

Med vänliga hälsningar, 

 

Pernilla Lindahl - vice ordf. i Tyresö Brukshundklubb 
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